
                                         

FAU Lambertseter skole 

 
                                                                                 Sammen for en trygg og god skole  
 

 
 
REFERAT 
 

Sak: FAU-møte 5. til 10. trinn 
Møtedato:  08.11.22 kl. 18.00 – 19.30 
Sted: Personalrommet 
Innkalt: Skolens FAU representanter og skolens ledelse 

  
Tilstede: 5A, 5B, 5C, 6B, 6C, 7B, 8B, 8C, 9B, 10B. 

Styret, og Driftsstyret: Camilla S. og Lena. Fra skolen: Trygve 

 

Nr. Sak Ansvarlig  
1. Velkommen! 

 
Lena 

2. 
 

Info fra skolens ledelse 
 

Ungdomstrinnet: 

Community Champions League  Info fra skolens nettside: 

Stiftelsen Vålerenga Fotball Samfunn, arrangerer Community 
Champions League. 

Dette er en fotballiga med sterk sosial profil. Ligaen er et lavterskel 
tilbud for ungdomsskole elever som bor i Oslo. Ungdommen skal 
konkurrere på og utenfor fotballbanen, og ligaen skal bidra til å skape 
et bedre lokalmiljø rundt i bydelen skolene har tilholdssted i. Spillerne 
og lagene skal gjennom året bidra med ulike aktiviteter som bidrar til 
økt trivsel i sitt lokalmiljø. Gjennom sesongen skal også spillerne delta 
på ulike workshops som gir dem kompetanse og kunnskap til å bidra 
positivt i sitt miljø. 

16 gutter og jenter fra 9. trinn representerer Lambertseter skole. 

Som en del av prosjektet vil våre elever også få tilbud om å delta på 
ulike arrangementer i regi av Vålerenga Fotball. 

Valgfaget «Innsats for andre»:  
Dette faget handler om å gi elevene praktisk erfaring med frivillig 
arbeid og generelt å bidra til fellesskapet. 
Bl.a. har elever i dette faget bidratt for og til demensaksjonen og årets 
TV-aksjon. 

 

Trygve 



                                         

Camp Lambertseter 
Tidligere i år var 8. trinn på tur - «Camp Lambertseter», og gikk på 
fottur til Østmarka. Dette var en del av skolens temadager, hvor 
friluftsliv stod i fokus. Elevene hadde camp med overnatting i telt.  

Temadager 
Temadager ruller på, med to månedlige temadager. Temadagene 
omfatter tverrfaglige emner. Ønske om at temaene skal være så like 
som mulig på tvers av avdelinger og trinn. 

OD-Dag 
Rutiner for OD-dag vil evalueres, da man under årets aksjon så at 
informasjonen gikk ut litt sent og at en det ble en del forvirring ifm 
innbetaling av beløp. 

Nettvett og sosiale medier 
8. trinn hadde besøk av politikontakten onsdag 09.11. Snakket om 
nettvett og bruk av sosiale medier. Politiet snakket her om 
konsekvenser ved ukritisk bruk. 

Oppfordres til fokus også hjemme, og snakke med ungdommene om 
hvordan de har det og hvordan de har det på nett. 

Foredrag – Skolen som samfunnsbygger 
Foredrag med Leon Romestrand, 11. Januar kl. 17.30.  
Mer info kommer. 

Foreldrekommentar/innspill til skolen 

Noen barn helt ned på 6. trinn rapporterer om bruk av vaping blant 
enkelte elever, og det spilles inn ønske om økt bevissthet fra skolen 
sin side om å jobbe forebyggende rundt rusbruk/rusmidler. Dette også 
på lavere trinn enn det gjøres i dag. 

Vi snakker ellers om å invitere Utekontakten til et FAU-møte, med 
informasjon om hva som rører seg i ungdomsmiljøet i bydelen vår. 
Dette er ønskelig også på foreldremøter. 

3. Vedtak nytt medlem i Driftsstyret 
 
Vi har valgt nytt medlem til Driftsstyret. Det er Lotte Solberg 
Edvardsen, representant på 2. trinn. 

Foreldrerepresentantene i Driftsstyret er da: 
Frid Aulund, leder og Lotte S. Edvardsen, medlem. 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

Info fra Driftsstyret 

FAU oppfordres til å sende inn en henvendelse til bydelen om å åpne 
opp for 4. og 5. trinn på klubben igjen, spesielt 5. trinn da det er et 
stort behov for et slikt tilbud på dette trinnet.  

Skolen ønsker å gjøre det slik at når barna er ferdig på skolen, så kan 
de kjøpe lærebrett/pc for en billig penge, på den måten tar eleven 
bedre vare på elektronikken da den sees på som deres egen.  

Lena/Lotte 
 



                                         

 

Angående nasjonale prøver: Det jobbes stadig med lesing, da det er 
her vi er svakest. Innsatsen som er gjort fra 1. trinn (Stenbråten-
modellen som man startet med før korona) er noe man ikke ser 
resultatet av før om noen år. Men hittil veldig positive.  

Strammere økonomi på skolen, da det er et lavere elevantall, men 
«ryker en tv så kjøper vi inn dette», det skal ikke gå utover læringen. 

4. 
 

Vi trenger flere medlemmer til FAU-styret 
 
Pr. i dag er vi tre i styret: 
Lena Johansen – leder 
Camilla Sandnes – kasserer 
Camilla Opsahl – medlem 
 
Optimalt bør vi være 5 medlemmer i styret, slik at det er flere 
ressurser å fordele arbeidet på. 
 
I løpet av skoleåret har vi i utgangspunktet 6 FAU-møter med et 
styremøte i forkant av hvert møte. Vi forsøker også å holde det meste 
av det praktiske arbeidet i FAU til møtene, slik at vi kan jobbe sammen 
i plenum og oppnå progresjon i ulike saker på denne måten. 
 
Er du selv interessert, eller kjenner du noen som kunne egne seg? Ikke 
nøl med å ta kontakt. 
 

Lena 

5. 
 

Gruppearbeid 
 
Standard for FB-grupper: Se eget vedlegg. 
Henvendelse til bydelen ang Klubben: Ble utarbeidet på møtet. 
Henvendelse til Bymiljøetaten ang fartsgrense i Langbølgen: 
Representant fra 8. trinn påtar seg å sende inn denne. 
 

Alle 

6. 
 

Ball for 10. Trinn 
 
Det har vært vanskelig å skape foreldreengasjement rundt ballet. 
Erfaringsutveksling på møtet, nyttig input fra representant som var 
med å gjennomføre fjorårets ball. 
 
FAU har satt rutine for at 9. trinns foreldre er vakter på ballet. 
(Sammen med noen foreldrevakter på trinnet) 
 
Vi blir på møtet enige om at ballkomiteè bør velges på det siste 
foreldremøtet på 9. trinn, slik at dette er avklart ved oppstart i tiende. 
 
Foreldre engasjeres i grupper; 

 Borddekking og pynt 

 Tidligvakter 

 Senvakter 

 Ryddevakter 

10. trinn 

 


